



STYRELSEMÖTE 2020-02-17

NÄRVARANDE: Rikard Berglund, Anna Lindqvist, Jenny Wall, Terese Bergström, Lillemor Eriksson

- 1) FÖREGÅENDE PROTOKOLL: Rikard har gjort klart med Siemens som ska riva elvägen så de kommer att vara här på Sportvallen feb-april. Lillemor har beställt termosar för saft men de är restade till slutet av feb.
- 2) EKONOMIN är fortsatt god. Resultatet för 2019 ser ut att landa på ca +68 000 kr.
- 3) SKIDSTUGAN – fortfarande räkningar som inte betalats men det finns pengar kvar.
- 4) SPORHALLEN – går lite back på uppvärmningskostnaderna trots den milda vintern då vi har uthyrt för dans och Junis även under vinterhalvåret. Men bra att det är aktiviteter. Hoppas det blir mer uthyrt framöver så vi kan ha fortsatt året-runt-öppet!
- 5) HERRLAGET – Håller på för fullt med rusten av omkl.rummet i källaren på fristående byggnaden. Är i dagsläget 23 kontrakterade spelare. Har spelat en inomhuscup där de vann mot ett div.4 lag så det ser bra ut. Har 2 träningsmatcher och 2 DM matcher inbokade innan seriestart. Hemmapremiär blir 16:e maj. Ekonomin ser bra ut. Anna skickar ut påminnelser till de företag som inte betalat sin sponsring samt till de spelare som inte betalat tränings-/medlemsavgiften. Har planer på att starta upp vinterbingo på Sporthallen vintern 2020/2021.
- 6) ÅRSMÖTET – Verksamhetsberättelse och verksamhetsplan är klara. Budgeten för 2020 är lagd. Lägger till ett inköp av gräsklippare på 50 000 kr med avskrivning på 5 år
- 7) Måste fråga Jonas hur det blev med diskmaskinen som han skulle kolla upp om vi fick köpa.
- 8) Diskuterade **6:E JUNI**-arrangemanget. Herrarna försöker få till en träningsmatch då (ev. Åshammar). Lillemor kontaktar förbundet om att lägga våra ungdomsmatcher den veckan hos oss på lördagen. Loppis? Fika-korv-hamburgarförsäljning? Jonas får ta upp detta i fotbollssektionen.
- 9) LEDARAKTIVITET Diskuterade att anordna något för alla ledare med respektive. Middag med musik och dans? Standup-komiker eller annat uppträdande? Förslagsvis 25 april kl. 19.00. Lillemor kontaktar Olof på SISU och kollar om de fortfarande är intresserade av att vara med.
- 10) ÖVRIGT
 - * Lillemor vill köpa in föreningspennor och får ja på det.
 - * Ang. inköp av gräsklippare så tar Rikard det med Jonas och Gustav.
 - * Anna avslutar allt vi har hos COOP.
 - * Har fått info om att det 1:a april nästa år (2021) är 500 år sedan Gustav Vasa passerade Kungsgården. Fått förfrågan om KSK är intresserade av att delta i någon form av jubileumsaktivitet vilket vi är positiva till. Datumet infaller dock på påsken då så det vore ju bra att kanske planera in arrangemanget kring detta ett annat datum.
 - * OM något lag eller skidorna i KSK vill ha avslutning/upptaktsträff på badhuset har Robin i herrlage5t fått jättebra pris på det så är man intresserad av det kan man kontakta honom (kontaktuppg. finns på hemsidan).
 - * Bestämmer att Lillemor beställer hem 8 st "bollkalle"-T-shirts så att ungdomarna som ska vara bollkallar på våra Hemmamatcher kan ha på sig.
- 11) NÄSTA MÖTE blir årsmötet 2020-03-03 kl. 18.30 i skidstugan. Nästa styrelsemöte är 2020-03-23 kl. 18.30 på Sporthallen.
- 12) MÖTET AVSLUTADES

VID PROTOKOLLET: Lillemor Eriksson

ATT GÖRA: Nästa sida

ATT GÖRA:

RIKARD: Inköp av gräsklippare med Gustav och Jonas

JONAS: Inköp av gräsklippare med Rikard och Gustav
Ledarträff – informera om billig avslutning på Parkbadet mm
Diskmaskin
Planering av rusten av omkl.rum med Peter

PETER: Planering av rusten av omkl.rum med Jonas

ANNA: Avsluta allt hos COOP

LILLEMOR: Kontakta Olof på SISU ang. ledaraktivitet.
Beställa 8 st. "Bollkalle"-T-shirts
Ordna fika till årsmötet
Köpa in föreningspennor